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Protokół Nr 5/18 

z XLVIII Sesji Rady Powiatu Wołomińskiego, 

która odbyła się w dniu 24 maja 2018 r. 

w Sali Konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Wołominie 
 

 

Punkt 1. Otwarcie sesji. 
 

Przewodniczący Rady Janusz Werczyński o godzinie 13:20 otworzył obrady XLVIII 

Sesji Rady Powiatu Wołomińskiego V kadencji stwierdzając, że w sesji bierze udział 

wystarczająca do zapewnienia kworum liczba radnych. Lista obecności radnych stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu, natomiast lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 

do protokołu. 

 

 

Punkt 2. Przedstawienie porządku obrad i rozpatrzenie wniosków  

w sprawie ewentualnych zmian. 
 

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad (zał. nr 3) został radnym 

przekazany na piśmie. Następnie przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.                                         

2. Przedstawienie porządku obrad i rozpatrzenie wniosków w sprawie ewentualnych 

zmian. 

3. Przyjęcie protokołu z XLVII Sesji Rady Powiatu Wołomińskiego z dnia 26 kwietnia 

2018r. 

4. Sprawozdanie Zarządu z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz prac Zarządu Powiatu  

w okresie między sesjami. 

5. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Powiatu Wołomińskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2017. (druk nr 

563) 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podziału powiatu wołomińskiego na okręgi 

wyborcze, ustalenia ich numerów i granic oraz liczby radnych wybieranych w okręgach 

wyborczych. (druk nr 564) 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

przez Powiat Wołomiński. (druk nr 565) 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokali w 

budynku głównym i terenu zewnętrznego przyległego do budynku głównego Szpitala 

Matki Bożej Nieustającej Pomocy w Wołominie z przeznaczeniem na outsourcing 

świadczeń zdrowotnych w zakresie diagnostyki obrazowej. (druk nr 566) 
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9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowych spółkom 

wodnym, trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji i sposobu ich rozliczania.  

(druk nr 567) 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia  

o współpracy partnerskiej pomiędzy Powiatem Wołomińskim i Skarbem Państwa – 

Generalnym Dyrektorem Dróg Krajowych i Autostrad w sprawie określenia zasad 

współpracy i wzajemnych zobowiązań przy realizacji zadania dotyczącego przebudowy 

skrzyżowania drogi powiatowej nr 4343W z drogą krajową nr 50 w miejscowości 

Zawiszyn, gmina Jadów. (druk nr 568) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XLIII-483/2017 Rady 

Powiatu Wołomińskiego z dnia 19 grudnia 2017 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wołomińskiego na lata 2018-2030. (druk nr 569) 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XLIII-484/2017 Rady 

Powiatu Wołomińskiego z dnia 19 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Wołomińskiego na 2018 rok. (druk nr 570) 

13. Interpelacje i zapytania radnych. 

14. Informacje Przewodniczącego Rady. 

15. Sprawy różne. 

16. Zamknięcie obrad. 

 

 

Punkt 3. Przyjęcie protokołu z XLVII Sesji Rady Powiatu Wołomińskiego  

z dnia 26 kwietnia 2018r. 
 

Przewodniczący Rady poinformował, że nie zostały zgłoszone żadne poprawki do 

protokołu, następnie poddał protokół pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu głosami: 20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” przyjęła protokół  

z XLV sesji Rady Powiatu Wołomińskiego z 26.04.2018r. 

 

Przewodniczący Rady zakomunikował, że wpłynął wniosek mieszkańców Miasta Marki 

z prośbą o umożliwienie zabrania głosu, podczas obrad Rady, w związku z planowaną 

inwestycją budowy stacji bazowej telefonii komórkowej na działce przy ul. Ząbkowskiej 

w Markach (zał. nr 4). Następnie udzielił głosu przybyłym na sesje gościom.   

Mieszkanka Miasta Marki Barbara Kuta przedstawiła stanowisko mieszkańców Marek 

zamieszkujących w bezpośrednim sąsiedztwie planowanej inwestycji. Wyrażając 

stanowczy sprzeciw budowie stacji bazowej oraz zakomunikowaniu szeregu 

przeciwwskazań i następstw wynikających z oddziaływania promieniowania 

elektromagnetycznego poprosiła o poparcie przez Radę, działań mieszkańców 

prowadzących do zablokowania inwestycji. Nadmieniła, że w dniu poprzedzającym 

dzisiejszą sesję odbyła się sesja Rady Miasta Marki, na którym była podejmowana niniejsza 

tematyka z udziałem mieszkańców.  

 

Mieszkaniec Miasta Marki Andrzej Wojciechowski uzupełnił wypowiedź 

przedmówczyni o negatywne aspekty ekonomiczne planowanej inwestycji. Podkreślił, że 
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budowa stacji bazowej przede wszystkim narusza zasady współżycia społecznego oraz 

interes społeczny. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu przez merytorycznego pracownika 

Wydziału Budownictwa Starostwa Powiatowego w Wołominie. 

 

Inspektor Wydziału Budownictwa Marcin Lachowski poinformował radnych o całym 

procesie zmierzającym do wydania decyzji administracyjnej na budowę stacji bazowej od 

momentu złożenia wniosku przez inwestora. Nadmienił, że brak jest podstawy prawnej na 

mocy, której postępowanie nie mogłoby zostać wszczęte. 

 

Radny Arkadiusz Werelich zakomunikował, że jako radny z Miasta Marki przygląda się 

sprawie od samego początku. Zapewnił, że podejmowane przez Starostwo działania oraz 

proces wydania decyzji administracyjnej są zgodne z przepisami prawa.  

 

Radna Małgorzata Zyśk poparła protest mieszkańców Miasta Marki.  

 

Radna Izabella Dziewiątkowska również poparła protest przedmówców. Wystąpiła  

z prośbą do Zarządu aby uwzględnił interes społeczny mieszkańców i nie wydawał decyzji 

w sprawie. 

 

Inspektor Wydziału Budownictwa Marcin Lachowski dodał, że na chwilę obecną 

postepowanie administracyjne zostało zawieszone, z uwagi na braki formalne jakie musi 

uzupełnić inwestor oraz brak podjęcia przez wszystkich nadawców korespondencji. 

 

Radna Izabella Dziewiątkowska raz jeszcze wystosowała prośbę o niepodejmowanie 

działań zmierzających do wydania decyzji administracyjnej. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że wydanie decyzji administracyjnej nie jest 

kwestią chęci czy jej braku.  

 

Więcej głosów nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że z pisemnym wnioskiem z dnia dzisiejszego  

o zmianę porządku obrad zwróciła się do niego Komisja Rewizyjna. Wniosek (zał. nr 5) 

dotyczy uzupełnienia porządku o trzy projekty uchwał w sprawie rozpatrzenia skarg na 

Starostę Wołomińskiego oraz projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektor 

Zespołu Szkół Specjalnych im. Marii Konopnickiej w Radzyminie - druk nr 572, 573, 574, 

575. Ponadto Zarząd Powiatu pisemnym wnioskiem z dnia 24.05. br. zwrócił się do niego 

z wnioskiem (zał. nr 6) o wprowadzenie do porządku obrad projektu w sprawie zmiany 

uchwały dotyczące Programu TAKrodzina.pl - druk nr 571. Dodał, że została również 

zgłoszona przez Zarząd autopoprawka do druku nr 569 i 570 – druk 569a i 570a. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są inne wnioski w sprawie zmiany porządku obrad.  

 

Więcej wniosków nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady zaproponował, aby projekt uchwały zawarty w druku nr 571 został 

rozpatrzony bezpośrednio po punkcie 12 porządku, następnie poddał pod głosowanie 

zmiany w porządku obrad. 
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Rada Powiatu głosami: 28 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” uzupełniła porządek 

obrad o nowy projekt uchwał - druk nr 571. 

 

Przewodniczący Rady zaproponował, aby projekty uchwał zawarte w drukach nr 572, 

573, 574 i 575 zostały rozpatrzone bezpośrednio po punkcie 13 porządku, następnie poddał 

pod głosowanie zmiany w porządku obrad. 

 

Rada Powiatu głosami: 27 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujących się” uzupełniła porządek 

obrad o nowe projekty uchwał - druki nr 572, 573, 574, 575. 

 

 

Punkt 4. Sprawozdanie Zarządu z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz 

prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 
 

Przewodniczący Rady poinformował, że Sprawozdanie Zarządu z wykonania uchwał 

Rady Powiatu oraz prac Zarządu Powiatu w okresie od 26 kwietnia 2018r. do 23 maja 

2018r.  

(zał. nr 7) wraz z załącznikiem – wykazem umów dotyczących zadań inwestycyjnych 

podpisanych w tym samym okresie, zostało radnym dostarczone przed sesją w wersji 

elektronicznej. Następnie Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

 

Punkt 5. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Powiatu 

Wołomińskiego z organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami, 

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie w roku 2017. (druk 563) 
 

Przewodniczący Rady poprosił Starostę Wołomińskiego o zaprezentowanie projektu 

uchwały. 

 

Starosta Wołomiński przekazał głos Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich Dorocie 

Romańczuk. 

 

Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich Dorota Romańczuk omówiła najważniejsze 

zagadnienia Sprawozdania zgodnie z przedstawionym projektem uchwały.  

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję następnie przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 

 

 

Punkt 6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podziału powiatu 

wołomińskiego na okręgi wyborcze, ustalenia ich numerów i granic oraz 

liczby radnych wybieranych w okręgach wyborczych. (druk nr 564) 
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Przewodniczący Rady przekazał głos Staroście Wołomińskiemu. 

 

Starosta Wołomiński poprosił o przedstawienie projektu uchwały Naczelnik Wydziału 

Spraw Obywatelskich Dorotę Romańczuk. 

Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich Dorota Romańczuk poinformowała, że 

niniejszy projekt uchwały został poddany konsultacjom społecznym oraz przekazany do 

zaopiniowania radom połączonych gmin. Dodała, że o liczbie mandatów w poszczególnych 

okręgach wyborczych decyduje liczba mieszkańców a podział liczby radnych wybieranych 

w okręgu przedstawia załącznik do niniejszego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję, przytoczył wyniki opiniowania projektu przez 

Komisje Rady (zał. nr 8), następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu Wołomińskiego głosami 21 „za”, 0 „przeciw” i 6 „wstrzymujących się” 

przyjęła uchwałę w sprawie podziału powiatu wołomińskiego na okręgi wyborcze, 

ustalenia ich numerów i granic oraz liczby radnych wybieranych w okręgach wyborczych 
(zał. nr 9). 

 

 

Punkt 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości przez Powiat Wołomiński. (druk nr 565)  
 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały Starostę 

Wołomińskiego. 

 

Starosta Wołomiński przekazał głos Naczelnikowi Wydziału Geodezji Robertowi 

Denisowi cele przedstawienia projektu uchwały. 

Naczelnik Wydziału Geodezji Robert Denis zakomunikował, że przedmiotem uchwały 

jest działka przylegająca do drogi powiatowej, która została wydzielona przed wejściem  

w  życie nowej ustawy o gospodarce nieruchomościami. W związku z tym zachodzi 

konieczność zakupu wskazanej części nieruchomości na rzecz Skarbu Państwa na 

podstawie umowy w formie aktu notarialnego. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

 

Radna Magdalena Suchenek zapytała czy zostało przygotowane uzupełnienie 

uzasadnienia projektu uchwały według ustaleń z posiedzenia komisji mówiące o kwocie, 

za którą zostanie zakupiona nieruchomość. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że uzasadnienie nie jest częścią uchwały a jedynie 

informacją, która przekazuje radnym wiedzę pozwalająca na podjęcie decyzji w trakcie 

głosowania. Poprosił o przekazanie informacji o cenie zakupu nieruchomości. 
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Naczelnik Wydziału Geodezji Robert Denis poinformował, że nieruchomość zostanie 

zakupiona po cenie 20 zł/m2 co daje kwotę 10 tys. zł. za 500 m2 działki. 

 

Więcej głosów nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję, przytoczył wyniki opiniowania projektu przez 

Komisje Rady (zał. nr 8), następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu Wołomińskiego głosami 27 „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” 

przyjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości przez Powiat 

Wołomiński (zał. nr 10). 

 

 

Punkt 8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wynajem lokali w budynku głównym i terenu zewnętrznego przyległego 

do budynku głównego Szpitala Matki Bożej Nieustającej Pomocy  

w Wołominie z przeznaczeniem na outsourcing świadczeń zdrowotnych  

w zakresie diagnostyki obrazowej. (druk nr 566) 
 

Przewodniczący Rady przekazał głos Zastępcy Dyrektora Szpitala Matki Bożen 

Nieustającej Pomocy w Wołominie o przybliżenie tematyki projektu uchwały. 

 

Zastępca Dyrektora ds. Administracyjno-Eksploatacyjnych Szpitala Matki Bożej 

Nieustającej Pomocy w Wołominie Tomasz Boroński poinformował, że projekt uchwały 

dotyczy wyrażenia zgody na wynajem na okres 5 lat lokali o powierzchni  

324 m2 i terenu zewnętrznego o powierzchni 300 m2 na terenie przyległym do budynku 

głównego Szpitala MBNP w Wołominie z przeznaczeniem na outsourcing świadczeń 

zdrowotnych prowadzonych całodobowo w zakresie kompleksowych badań diagnostyki 

obrazowej. Z podanych wartości wyróżnia się: 
1. 274 m2 lokali zlokalizowanych na II piętrze budynku głównego na prowadzenie 

badań RTG, USG; 

2. 50 m2 lokali zlokalizowanych na parterze budynku głównego na zainstalowanie 

tomografu komputerowego i prowadzenie badań TK; 

3. 300 m2 powierzchni terenu przyległego do budynku głównego na 

zagospodarowanie, podłączenie kontenerowej stacji rezonansu magnetycznego  

i prowadzenie badań RM.  

Dodał, że wynajem omawianej powierzchni w okresie 5 lat uzyska przychód  

w wysokości 1.233.460,00 zł brutto oraz zapewni Szpitalowi całodobowo obsługę  

w zakresie świadczeń zdrowotnych w ramach kompleksowej diagnostyki obrazowej.  

 

Dyrektor Szpitala Matki Bożej Nieustającej Pomocy w Wołominie Andrzej Gruza 

przekazał, że wpływ na podjęcie decyzji, o outsourcingu diagnostyki obrazowej, miały trzy 

przesłanki: brak wyspecjalizowanego personelu lekarskiego, koszty utrzymania 

diagnostyki obrazowej, a w szczególności badań RTG, potrzeba scalenia i prowadzenia 

całej diagnostyki obrazowej na terenie Szpitala. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

 

Radna Magdalena Suchenek zapytała o obecny stan wyposażenia diagnostyki obrazowej. 
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Dodatkowo poprosiła o informację dotyczącą działania scalonej diagnostyki, 

wykonywania badań i uzyskiwania ich wyników. 

 

Zastępca Dyrektora ds. Administracyjno-Eksploatacyjnych Szpitala MBNP  

w Wołominie Tomasz Boroński odpowiedział, że posiadana aparatura RTG oraz USG 

jest własnością Szpitala. 

 

Dyrektor Szpitala Matki Bożej Nieustającej Pomocy w Wołominie dodał, że 

postepowanie konkursowe wymaga od usługodawców, aby sprzęt był ucyfryzowiony  

a wszelkie dane przekazywane droga elektroniczną. Poinformował, że opisy zdjęć RTG, 

RM i TK przeważnie wykonywane są w tzw. centrach opisowych zlokalizowanych  

w Polsce lub za granicą. W zależności od wyłonienia oferenta w konkursie i prowadzonych 

przez niego działań, praktyka ta będzie miała miejsce w Szpitalu. 

 

 

Zastępca Dyrektora ds. Administracyjno-Eksploatacyjnych Szpitala MBNP  

w Wołominie Tomasz Boroński uzupełnił, że badania z zakresu USG będą wykonywane 

na miejscu, a opisy wykonywane przez specjalistę wykonującego badanie. 

 

Radny Tomasz Czarnogórski posiłkując się Wielkim Słowikiem Języka Polskiego 

zacytował definicję taktyki salami. Poprosił radnych o refleksję nad zacytowanym tekstem 

i rozważenie z czym im się to kojarzy. 

 

Przewodniczący Rady podziękował za enigmatyczną wypowiedź radnego wskazując, że 

być może przyszłość pokaże co autor miał na myśli cytując niniejszą definicję. 

 

Wiceprzewodniczący Jerzy Mikulski poinformował, że podczas posiedzenia Komisji 

Rozwoju Gospodarczego miła miejsce burzliwa dyskusja w kwestii projektu uchwały. 

Poprosił o przedstawienie analizy finansowej potwierdzającej słuszność podejmowanych 

przez Szpital działań. 

 

Dyrektor Szpitala MBNP w Wołominie Andrzej Gruza poinformował, że analiza 

kosztów została złożona w Starostwie już jakiś czas temu i obrazuje, że obniżka kosztów  

z tytułu diagnostyki obrazowej w okresie 5-letnim oscyluje na poziomie 20 mln zł. Dodał, 

że żadne złożone przez Komisję postulaty nie wpłynęły do wiadomości Szpitala w związku 

z czym brak jest możliwości przedstawienia takich informacji. 

 

Wiceprzewodniczący Jerzy Mikulski zapytał czy Szpital jest przygotowany do obsługi 

elektronicznej. Jak kwestia outsourcingu oraz badań diagnostycznych przekłada się do 

planowanej rozbudowy Szpitala.   

 

Zastępca Dyrektora ds. Administracyjno-Eksploatacyjnych Szpitala MBNP  

w Wołominie Tomasz Boroński udzielił odpowiedzi informując, że Szpital obecnie jest 

na etapie rozstrzygnięcia konkursu na informatyzację, który obejmuje m.in. system RIS  

i system PAX. Nadmienił, że Szpital jest przygotowany do obsługi wszelkich danych 

elektronicznych gromadzonych na serwerach. Wybrany oferent ma w zakresie wykonania 

usług ucyfryzowanie obecnej aparatury RTG, TK i RM. Nadmienił, że na czas rozbudowy 

Szpitala, która przewiduje rozbudowę SOR-u oraz budowę pomieszczeń dla całej 

diagnostyki obrazowej, pracownika TK będzie zlokalizowana w kontenerze. 
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Wiceprzewodniczący Jerzy Mikulski zapytał czy w takim przypadku outsourcing jest 

niezbędny. 

 

Dyrektor Szpitala MBNP w Wołominie Andrzej Gruza odpowiedział, że inwestycja 

polegająca na rozbudowie m.in. SOR-u jest inwestycja kubaturową, która należy jeszcze 

wyposażyć. Zakup sprzętu, zatrudnienie osób do obsługi aparatury i inne koszty znacznie 

przewyższają możliwości finansowe Szpitala w związku z czym outsourcing usług jest 

najkorzystniejszym rozwiązaniem w okresie najbliższych 5 lat. Dodał, że firma zewnętrzna 

będzie miała możliwość wykonywania usług komercyjnych co przełoży się na pensum oraz 

ceny usług dla Szpitala. 

 

Wiceprzewodniczący Jerzy Mikulski poinformował, że przekazane przez Szpital 

materiały nie stanowią analizy finansowej, o której mówił. Zapytał czy istnieje możliwość 

uzyskania dokładnej analizy kosztów jakie miałby ponieść Szpital gdyby miał zakupić 

sprzęt diagnostyczny. Czy budowane nowe pomieszczenia będą służyły firmom 

zewnętrznym. 

 

Dyrektor Szpitala MBNP w Wołominie Andrzej Gruza potwierdził przypuszczenia 

radnego Mikulskiego. Szpital ma za zadanie wybudować pomieszczenia, w których będzie 

mogła prowadzić usługi firma wprowadzając swój sprzęt i personel. 

 

Wiceprzewodniczący Jerzy Mikulski poinformował, że istnieje możliwość 

partycypowania firmy zewnętrznej w kosztach budowy nowych pomieszczeń. Poprosił  

o przeanalizowanie możliwości finansowania rozbudowy Szpitala przez firmę zewnętrzną. 

 

Radny Tomasz Szturo zakomunikował, że przekazane przez Szpital dane są istotne do 

podjęcia niniejszego projektu uchwały. Dodał, że budowanie pomieszczeń dla potrzeb firm 

zewnętrznych nie godzi się z ideą rozbudowy placówki. Nadmienił, że dyskusja nad 

danymi analitycznymi przesłanymi w dniu wczorajszym jest bezzasadna.  

 

Radny Ireneusz Maślany wyraził negatywna opinię w stosunku do działań mających na 

celu rozbudowę i budowę nowych pomieszczeń celem outsourcing usług, które Szpital 

mógłby wykonywać we własnym zakresie. Sprzeciwił się oddawaniu kolejnych 

fragmentów Szpitala w prywatne ręce. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że dyskusja podnosząca dotychczasowe szczegóły 

nie powinna mieć miejsca podczas obrad Rady. Złożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad 

dzisiejszej sesji niniejszy punkt i odesłanie go do odpowiednich Komisji Rady gdzie 

odbędzie się szczegółowa dyskusja z udziałem przedstawicieli Szpitala. 

 

Radna Izabella Dziewiątkowska zarzuciła Dyrekcji Szpitala wieloletnie zaniedbania na 

Diagnostyce, m.in. brak konserwacji i przeprowadzania napraw, powodujące dewastację 

sprzętu. Poprosiła o udzielnie informacji dotyczących opłacalności umowy leasingowej na 

sprzęt radiologiczny i inny niezbędny do wyposażenia Diagnostyki. 

 

Dyrektor Szpitala MBNP w Wołominie Andrzej Gruza zaapelował do 

Przewodniczącego Rady o niezdejmowanie projektu uchwały z porządku obrad 

uzasadniając, że podjęcie uchwały umożliwi Szpitalowi dalsze działania zmierzające do 

całodobowego zabezpieczenia świadczenia usług w zakresie diagnostyki obrazowej. 

Dodał, że brak zakontraktowania tych usług sprawi, że Szpital będzie musiał scedować 
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świadczenia na zewnątrz generując przy tym wysokie koszty własne związane z dowozem 

czy opieką. Odnosząc się do wypowiedzi radnego Maślanego zakomunikował, że Szpital 

buduje nowe pomieszczenia w celu wykonywania usług, świadczeń diagnostycznych na 

rzecz pacjenta a sposób ich realizacji zależy od rachunku ekonomicznego. 

 

Zastępca Dyrektora ds. Administracyjno-Eksploatacyjnych Szpitala MBNP  

w Wołominie Tomasz Boroński odparł zarzuty radnej Dziewiątkowskiej tłumacząc, że 

sprzęt radiologiczny, w który wyposażony jest Szpital został zakupiony w 2007r. i na 

chwilę obecna brak jest dostępnych części zamiennych a obsługę awarii wykonuje jedna 

firma na terenie kraju. Dodał, że jednorazowa usunięcie awarii oscyluje w granicach 

kilkudziesięciu tysięcy złotych.  

 

Przewodniczący Rady zapewniając o woli Rady aby załatwiać sprawy Szpitala bez 

zbędnej zwłoki oraz w sposób racjonalny poinformował, że z uwagi na brak wystarczającej 

liczby niezbędnych do podjęcia uchwały informacji podjął decyzje o przekazaniu projektu 

pod obrady Komisji Rady. Następnie zarządził przerwę w obradach. 

 

 

Wznowienie obrad. 

 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do radnych o nie kontunuowanie 

podejmowanych dotychczas wątków. Skierowanie projektu pod obrady komisji umożliwi 

wszystkim radnym przeprowadzenie szczegółowej debaty.  

 

Radna Magdalena Suchenek poinformowała, że w uzgodnieniu z Przewodniczącym 

Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Prorodzinnej ustalili termin wspólnego posiedzenia 

Komisji na dzień 06.06. na godz. 17.00, na które zaprasza wszystkich zainteresowanych 

radnych oraz dyrekcje Szpitala. 

 

Przewodniczący Rady poprosił dyrekcje Szpitala o przygotowanie niezbędnych 

materiałów, których tematyka była poruszana podczas dzisiejszej sesji. 

 

Radna Katarzyna Lubiak poprosiła Dyrektora Szpitala o pisemną informację dotycząca 

stawek godzinowych wynagrodzenia pracowników Szpitala w rozbiciu na lata 2017 i 2018 

w porównaniu do stawek jakie otrzymują pracownicy w szpitalach warszawskich. 

Dodatkowo poprosiła o informacje nt. stanu zatrudnienia również w latach 2017 i 2018. 

 

Radny Tomasz Szturo zakomunikował, że ponownie mamy do czynienia z faktem, iż 

Statut Rady jest jak „guma modelarska”. Negatywnie ustosunkował się do braku podjęcia 

niezwłocznego głosowania nad złożonym wnioskiem formalnym. 

 

Przewodniczący Rady odpowiedział, że jest zwolennikiem pewnej elastyczności 

w stosowaniu zapisów Statutu. Zwrócił się z prośbą do radnych aby swoje ewentualne 

zapytania dot. projektu uchwały, który ma być omawiany podczas wspólnego posiedzenia 

komisji kierowane w formie pisemnej do Biura Rady. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie złożony przez siebie wniosek o wycofanie 

projektu uchwały z porządku obrad i skierowanie jej pod obrady Komisji. 
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Rada Powiatu Wołomińskiego głosami: 28 „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” 

przyjęła wniosek Przewodniczącego Rady i wycofała projekt uchwały z porządku obrad. 

 

 

Punkt 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad udzielania 

dotacji celowych spółkom wodnym, trybu postepowania w sprawie 

udzielania i sposobu ich rozliczania. (druk nr 567) 
 

Przewodniczący Rady przekazał głos Staroście Wołomińskiemu celem przybliżenia 

tematyki projektu uchwały. 

 

Starosta Wołomiński poinformował, że projekt uchwały omówi Naczelnik Wydziału 

Ochrony Środowiska Barbara Zajkowska-Guzek. 

 

Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska Barbara Zajkowska-Guzek przekazała, że 

w związku z potrzebą wsparcia działalności spółek wodnych na terenie powiatu 

wołomińskiego w zakresie dot. wykonania prac konserwacyjnych na istniejących 

urządzeniach wodnych (rowy, przepusty itp.), w celu ograniczenia podtopień i zalewania 

terenów zabudowanych i rolniczych, niezbędne jest określenie procedury udzielania  

i rozliczania dotacji celowych z budżetu Powiatu Wołomińskiego. Dodatkowo udzieliła 

informacji o kryteriach przyznawania dotacji. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

 

Radny Janusz Czarnogórski zapytał czy w konsultacjach społecznych uczestniczyły 

spółki wodne, o których mowa w projekcie uchwały. 

 

Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska Barbara Zajkowska-Guzek 
zakomunikowała, że żadna ze spółek wodnych nie zgłosiła uwagi do projektu uchwały. 

 

Nikt więcej nie zabrał głosu. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję, przytoczył wyniki opiniowania projektu przez 

Komisje Rady (zał. nr 8), następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu Wołomińskiego głosami 28 „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” 

przyjęła uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji celowych spółkom wodnym, trybu 

postepowania w sprawie udzielania i sposobu ich rozliczania (zał. nr 11). 

 

 

Punkt 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie porozumienia o współpracy partnerskiej pomiędzy Powiatem 

Wołomińskim i Skarbem Państwa – Generalnym Dyrektorem Dróg 

Krajowych i Autostrad w sprawie określenia zasad współpracy  

i wzajemnych zobowiązań przy realizacji zadania dotyczącego 

przebudowy skrzyżowania drogi powiatowej nr 4343W z droga krajową 

nr 50 w miejscowości Zawiszyn, gm. Jadów. (druk nr 568) 
 



 11 

Przewodniczący Rady przekazał głos Staroście Wołomińskiemu celem przybliżenia 

tematyki projektu uchwały. 

 

Starosta Wołomiński poinformował, że wskazane jest zawarcie porozumienia 

określającego zasady współpracy i wzajemnych zobowiązań dla wspólnej realizacji 

zadania w zakresie przebudowy skrzyżowania drogi powiatowej nr 4343W i drogi krajowej 

nr 50 z uwagi na to, że inwestycja dotyczy dróg będących w zarządzie różnych podmiotów. 

Porozumienie będzie zakładać, że Powiat zleci i sfinansuje w całości wykonanie 

dokumentacji projektowej przebudowy ww. skrzyżowania a Generalna Dyrekcja Dróg 

Krajowych i Autostrad zobowiązuje się do realizacji prac budowlanych na podstawie 

przekazanej dokumentacji.  

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję, przytoczył wyniki opiniowania projektu przez 

Komisje Rady (zał. nr 8), następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu Wołomińskiego głosami 28 „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” 

przyjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia o współpracy 

partnerskiej pomiędzy Powiatem Wołomińskim i Skarbem Państwa – Generalnym 

Dyrektorem Dróg Krajowych i Autostrad w sprawie określenia zasad współpracy  

i wzajemnych zobowiązań przy realizacji zadania dotyczącego przebudowy skrzyżowania 

drogi powiatowej nr 4343W z droga krajową nr 50 w miejscowości Zawiszyn, gm. Jadów 

(zał. nr 12). 

 
 

Punkt 11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę  

Nr XLIII-483/2017 Rady Powiatu Wołomińskiego z dnia 19 grudnia 2017 

r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wołomińskiego 

na lata 2018-2030. (druk nr 569) 
 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie Skarbnik Powiatu niniejszego projektu 

uchwały wraz z uchwałą w sprawie zmian w budżecie. Dodał, że do niniejszego projektu 

uchwały oraz uchwały budżetowej zostały zgłoszone poprawki – druk nr 569a i 570a (zał. 

nr 13). 

 

Skarbnik Powiatu omówiła główne założenia przedmiotowych projektu  

z uwzględnieniem zapisów autopoprawki uchwały oraz projektu uchwały w sprawie 

zmiany budżetu wraz z autopoprawką. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

 

Radny Tomasz Szturo popierając ogół realizacji inwestycji w Pałacu w Chrzęsnem 

poinformował, że brak podejmowania kompleksowych prac nie wpływa korzystanie na 

wykorzystanie zasobu Pałacu. 
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Starosta Wołomiński odpowiedział, że etapowość prowadzonych prac m.in. przyłączem 

elektrycznym, kanalizacyjnych itp. wynika z braku otrzymania niezbędnych do realizacji 

tych przyłączy projektów. Wyraził nadzieję na zakończenie wszelkich prac związanych 

z infrastrukturą Pałacu, do końca roku kalendarzowego. 

 

Radny Tomasz Szturo wystosował prośbę do Zarządu o przygotowanie harmonogramu 

prac jakie mają być przeprowadzone na terenie Pałacu w Chrzęsnem wraz z orientacyjnym 

kosztorysem tak aby umożliwić dalsze procedowanie na tym tematem bez poddawania go 

pod wątpliwość. 

 

Przewodniczący Rady wyraził negatywne opinie co do działań podejmowanych przez 

Zarząd i rozbijaniu zadań na poszczególne etapy. Poinformował, że najlepiej by było aby 

cała koncepcja rewitalizacji Pałacu w Chrzęsnem została wszystkim przedstawiona tak aby 

Rada mogła podjąć decyzje o ewentualnym przeznaczeniu środków na całość inwestycji 

bez rozbijania jej na poszczególne etapy, które wzajemnie ze sobą nie współgrają  

i przywodzą myśl o marnotrawieniu pieniędzy. 

 

Więcej głosów nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję, przytoczył wyniki opiniowania projektu przez 

Komisje Rady (zał. nr 8), następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu Wołomińskiego głosami 22 „za”, 0 „przeciw” i 4 „wstrzymujących się” 

przyjęła uchwałę zmieniającą Uchwałę Nr XLIII-483/2017 Rady Powiatu Wołomińskiego  

z dnia 19 grudnia 2017 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Wołomińskiego na lata 2018-2030 (zał. nr 14). 

 

 

Punkt 12. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę  

Nr XLIII-484/2017 Rady Powiatu Wołomińskiego z dnia 19 grudnia 2017 

r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wołomińskiego na 2018 rok. 

(druk nr 570) 

 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję, przytoczył wyniki opiniowania projektu przez 

Komisje Rady (zał. nr 8), następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 
Rada Powiatu Wołomińskiego głosami 24 „za”, 0 „przeciw” i 2 „wstrzymujących się” 

przyjęła uchwałę zmieniającą Uchwałę Nr XLIII-484/2017 Rady Powiatu Wołomińskiego  

z dnia 19 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wołomińskiego na 2018 

rok. (zał. nr 15). 
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Punkt 13. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie wprowadzenia Programu Powiatowej Karty Rodziny 

TAKrodzina.pl. (druk nr 571) 
 

Przewodniczący Rady przekazał głos Staroście Wołomińskiemu aby przybliżył projekt 

uchwały.  

 

Starosta Wołomiński poinformował, że niniejszy projekt uchwały zostanie przedstawiony 

przez Głównego specjalistę Wydziału Ochrony Zdrowia, Polityki Społecznej  

i Prorodzinnej Krzysztofa Mikulskiego. 

 

Główny specjalista Wydziału Ochrony Zdrowia, Polityki Społecznej i Prorodzinnej 

Krzysztof Mikulski przekazał, że wprowadzenie zmian do Uchwały Nr XXIII-259/2015 

Rady Powiatu Wołomińskiego z dnia 29 listopada 2012r. podyktowane jest wejściem w 

życie Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) w sprawie ochrony osób 

fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego 

przepływu takich danych. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję, przytoczył wyniki opiniowania projektu przez 

Komisje Rady (zał. nr 8), następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu głosami: 24 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę  

zmieniającą uchwałę w sprawie wprowadzenia Programu Powiatowej Karty Rodziny 

TAKrodzina.pl (zał. nr 16). 

 

 

Punkt 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 

dotyczącej działania Starostwa Powiatowego w Wołominie w sprawie 

zwrotu nieruchomości. (druk nr 572) 
 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej omówił projekt uchwały i przedmiot skargi. 

 

Przewodniczący Rady zakomunikował, że w projekcie uchwały należy nanieść poprawkę 

tj. w § 1 słowo „pisma” należy zastąpić słowem „skargi” oraz zapis „przedstawione w nim 

zarzuty” na „skargę”. Dodał, że głosowanie na wprowadzoną poprawką nie jest niezbędne, 

następnie otworzył dyskusję. 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie wraz 

ze zgłoszoną poprawką. 

 

Rada Powiatu głosami: 20 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę  

w sprawie rozpatrzenia skargi dotyczącej działania Starostwa Powiatowego w Wołominie 

w sprawie zwrotu nieruchomości (zał. nr 17). 
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Punkt 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 

na Starostę Wołomińskiego. (druk nr 573) 
 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej omówił projekt uchwały i przedmiot skargi. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

 

Radny Ireneusz Maślany zwrócił uwagę na brak anonimizacji danych osoby skarżącej 

w uzasadnieniu do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady przypomniał o unikaniu posługiwania się personaliami osób 

skarżących przy sporządzaniu projektów uchwał oraz podczas odczytywania ich zapisów.  

 

Nikt więcej nie zabrał głosu. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu głosami: 22 „za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę 

w sprawie rozpatrzenia skargi na Starostę Wołomińskiego (zał. nr 18). 

 

 

Punkt 16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 

na Starostę Wołomińskiego. (druk nr 574) 
 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej omówił projekt uchwały i przedmiot skargi. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu głosami: 22 „za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę 

w sprawie rozpatrzenia skargi na  Starostę Wołomińskiego (zał. nr 19). 

 

 

Punkt 17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 

na Dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych im. Marii Konopnickiej  

w Radzyminie. (druk nr 575) 
 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej omówił projekt uchwały i przedmiot skargi. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu głosami: 24 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę  
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w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych im. Marii 

Konopnickiej w Radzyminie (zał. nr 20). 

 

 

Punkt 18. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Przewodniczący Rady poinformował o wpływających do Zarządu za jego pośrednictwem 

wnioskach i interpelacjach (zał. nr 21). Zapytał czy ktoś z radnych chce zabrać głos w tym 

punkcie. 

 

Radny Ryszard Madziar cytując treść pisma skierowanego z Rodzinnego Domu Dziecka 

Nr 4 poprosił o kilka informacji w tej sprawie. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że zostało przekazane Staroście pismo z prośbą 

o zajęcie stanowiska w podjętych w piśmie kwestiach, na podstawie którego zostanie 

udzielona odpowiedź. 

 

Radny Ryszard Madziar poprosił o przekazanie kilku informacji przez Zarząd tak, aby 

nie oczekiwać na jakiekolwiek informacje miesiąc czasu zgodnie z okresem 

przewidzianym na udzielenie odpowiedzi.   

 

Starosta Wołomiński przekazał, że jakichkolwiek informacji będzie mógł udzielić po 

zapoznaniu się z dokumentacją związaną z działalnością placówki. Dodał, że zarówno do 

Rady jak i do Zarządu pismo z RDD Nr 4 wpłynęło w dniu wczorajszym.  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że jego zdaniem treść pisma odnosi się do 

niewystarczającej ilości środków finansowych przekazywanych na działalność placówki 

nie zaś do opisanego braku płynności finansowej. Dodał, że w swoim czasie Rada podjęła 

uchwałę w sprawie finansowania Rodzinnych Domów Dziecka. 

 

Radny Ryszard Madziar stwierdzając, że Przewodniczący Rady posiada wiedzę 

w przedmiotowym zakresie, ponownie poprosił Zarząd o przedstawienie informacji  

w sprawie. 

  

Przewodniczący Rady zakomunikował, że Starosta już udzielił informacji w tej sprawie.  

 

Więcej głosów nie zgłoszono. 

 

 

Punkt 19. Informacje Przewodniczącego Rady. 
 

Przewodniczący Rady poinformował o wpływającej do Przewodniczącego Rady 

korespondencji (zał.nr 21).  

 

 

Punkt 20. Sprawy różne. 
 

Radna Magdalena Suchenek zaprosiła radnych na III Konkurs Młodych Talentów, który 

odbędzie się 03.06. o godz. 17.00 w Pałacu w Chrzęsnem. 



 16 

 

Radna Małgorzata Zyśk zaprosiła radnych na kolejny etap projektu „Wirtualne Zeszyty 

Historyczne”, który odbędzie się w dniu 28.05 o godz. 10.30 w Liceum Władysława IV 

w Warszawie. 

 

Radny Tomasz Szturo podziękował Członkom Zarządu Powiatu za wkład w 13. Konkurs 

poezji i prozy Karola Wojtyły, który odbył się 18.05. Dodatkowo podziękował Staroście 

za objęcie imprezy patronatem a Wicestaroście za aktywny udział w konkursie. 

 

Starosta Wołomiński zaprosił na Powiatowy Piknik Rodzinny, który odbędzie dnia 27.05. 

w Pałacu w Chrzęsnem przedstawiając przewidziane podczas pikniku atrakcje. 

 

Przewodniczący Rady po przeprowadzeniu konsultacji z radnymi, ustalił termin kolejnej 

sesji na dzień 18 czerwca.  

 

  

Punkt 21. Zamknięcie obrad. 
 

Przewodniczący Rady w związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 16:00 zamknął 

XLVIII sesję Rady Powiatu Wołomińskiego V kadencji.  

 

Nagranie z XLVIII sesji stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

 

 

 

       Protokolant                                                    Przewodniczący 

                                                                                Rady Powiatu Wołomińskiego 

 

 

    Emilia Płachetko                         Janusz Werczyński        


